



# NEW ORANGE COUNTY CHILDREN'S CHOIR

## 2017-2018 (29<sup>th</sup> Season) Open Enrollment

- Organization:** NOCCC is a state-registered, nonprofit cultural and performing arts organization.
- Our Mission:** To promote artistic appreciation of choral singing and provide learning and performing opportunities for our youngsters.
- Duration:** Sept. 1<sup>st</sup> 2017 to Jun. 8<sup>th</sup> 2018  
(Except for winter and spring breaks)
- Eligibility:** Boys and girls (age 5 to 18) who have successfully auditioned will be assigned to their appropriate age groups.
- Registration:** Early Bird: due on Jun. 16<sup>th</sup>, 2017, \$20 discount  
Regular: due on Sep. 22<sup>nd</sup>, 2017  
Email: [info@NOCCC.com](mailto:info@NOCCC.com) or  
In person: 6:30-7:00pm on May 19<sup>th</sup>, 26<sup>th</sup>, & Jun 2<sup>nd</sup>; 6:30-9:00pm on Jun 16<sup>th</sup> for early bird  
6:30-9:00pm on Aug 25<sup>th</sup>, Sep 1<sup>st</sup>, 8<sup>th</sup>, 15<sup>th</sup>, & 22<sup>nd</sup>  
Irvine Chinese School (9 Truman, Irvine, CA 92620)
- Audition:** 6:30 – 9:00pm, Jun 16<sup>th</sup> for early bird (Audition for existing members to be scheduled separately)  
6:30 – 9:00pm, Aug 25<sup>th</sup>, 2017  
6:30 – 7:00pm, Sep 1<sup>st</sup>, 8<sup>th</sup>, 15<sup>th</sup>, & 22<sup>nd</sup>  
Irvine Chinese School (9 Truman, Irvine, CA 92620)
- Groups:** KG – Kinder Group (min 5 years old)  
PG - Preparatory Group (6-8 years old)  
JG - Junior Group (7-9 years old or 2 years training in PG)  
IG - Intermediate Group (8-10 years old or 2 years training in JG)  
TG - Intermediate Group (10-12 years old or 2 years training in IG)  
CG - Concert Group (min 12 years old or 2 years training in TG)  
EG - Ensemble Group (min 13 years old or 2 years training in CG)  
\*All ages are based on 9/1/2017.
- Rehearsal Time:** 7:00 – 9:00 p.m. every Friday at Irvine Chinese School  
(Ensemble Group 7:00 - 10:00 p.m.)
- Activities:** Concerts (mandatory for all groups), music camp (mandatory for TG CG and EG groups), talent show, holiday party, etc.
- Curriculum:** Includes basic choral technique training, rhythm, diction and ear training, basic music theory training, sight singing, and music appreciation.
- Annual Tuition:** \$490 for all groups except \$510 for EG (Tuition includes Year Book, Concert DVD and NOCCC Bag). \$20 discount applied to early registration, and \$10 discount applied to the younger sibling. Stage Costume (about \$50/yr.) and Music Camp (about \$200 for 2-night camp) cost extras. Parents are expected to fulfill volunteer duties to avoid a monetary penalty. A check for the tuition, \$50 parent service duty deposit (new member only) & about \$200 music camp deposit (for TG, CG and EG) is payable to NOCCC at enrollment. Check will be returned if the admission is denied.
- Contact Info:** For details and audition schedule, please contact (949) 371-9760 or [info@noccc.com](mailto:info@noccc.com)





# 橙音兒童合唱團

## 2017-2018(第29屆) 招生通知

- 組織機構:** 橙音兒童合唱團是壹個在加州政府正式註冊的, 致力於青少年及兒童音樂教育的, 非盈利性的組織。
- 組織宗旨:** 提供社區青少年及兒童學習和表演的機會, 並藉此增進他們的音樂素養與知識, 學習本國及外國語言與文化。藉以歌會友和團體演出, 培養合群觀念與團隊精神, 並以合唱和音樂陶冶性情。
- 學期日程:** 2017年9月1日 - 2018年6月8日 (除寒假和春假)
- 註冊條件:** 5歲到18歲, 通過試音考核後安排到合適的組別
- 註冊報名:** 截至日期 9月22日  
提前註冊截至為 6月16日, 可以享受 \$20 折扣  
電子郵件註冊請寄 [info@NOCCC.com](mailto:info@NOCCC.com); 或者於下列時間到爾灣中文學校報名  
提前註冊: 5月19日, 26日, 6月2日, 晚上6:30-7:00點; 6月16日, 晚上6:30-9:00點  
正常註冊: 8月25日, 9月1日, 8日, 15日, 22日, 晚上6:30-9:00點
- 註冊試音:** 提前註冊試音: 6月16日, 晚上6:30-9:00點 (現有团员试音时间另外安排)  
正常註冊試音: 8月25日, 9月1日, 8日, 15日, 22日, 晚上6:30 - 7:00pm  
地點: 爾灣中文學校 (9 Truman, Irvine, CA 92620)
- 團員組別:**
- |                         |                            |
|-------------------------|----------------------------|
| KG - Kinder Group       | 學前組 (5歲以上)                 |
| PG - Preparatory Group  | 預備組 (6-8歲)                 |
| JG - Junior Group       | 初級組 (7-9歲或者在預備組有兩年以上的訓練)   |
| IG - Intermediate Group | 中級組 (8-10歲或者在初級組有兩年以上的訓練)  |
| TG - Training Group     | 強化組 (10-12歲或者在中級組有兩年以上的訓練) |
| CG - Concert Group      | 演出組 (12歲以上或者在中級組有兩年以上的訓練)  |
| EG - Ensemble Group     | 菁英組 (13歲以上或者在高級組有兩年以上的訓練)  |
- \*年齡以 2017 年 9 月 1 日為基準計算。
- 排練時間:** 每週五晚 7:00 - 9:00 pm; 菁英組 7:00 - 10:00 pm
- 活動安排:** 音樂會 (所有成員必須參加), 音樂宿營 (所有中級組, 高級組和菁英組必須參加), 才藝表演, 節日聯歡等。
- 課程內容:** 基本合唱技能, 節拍, 咬字, 音準, 聲線和聽覺培訓, 基本樂理知識訓練, 識譜演唱, 以及音樂欣賞。
- 全年費用:** 除菁英組外所有組別\$490, 菁英組\$510, 學費包括年冊, 音樂會DVD和合唱團背包。提前報名享受\$20折扣。兄弟姐妹享受\$10優惠。
- 其他費用:** 演出服裝約為\$50, 和三日兩夜音樂宿營約\$200 (強化組, 演出組以及菁英組)。新生另需\$50作為服務責任保證金, 家長須履行義工服務以避免保證金的扣除。
- 支票收款人NOCCC, 支票金額為學費, 加音樂宿營費用約\$200(僅適用於演出組, 演出組和菁英組), 加\$50服務保證金(僅適用於新團員)。支票在註冊試音時提交, 如果沒有通過試音而導致不能註冊, 支票會原封退回。
- 聯系方式:** 需要了解詳情, 請聯系 (949) 371-9760 或者 [info@noccc.com](mailto:info@noccc.com)

